
Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde 28. oktober 2024 

 

Til stede: Tom, Gitte O, Mette, Gitte A (ref.) 

1. Valg af ordstyrer: Kim 

2. Godkendelse af dagsorden: Godkendt 

3. Hjertestarter: Er kommet og bliver opsat ved varmemesterkontoret 

4. Formandsmøde: Besøg fra BL der fortæller om byggestop og konsekvenserne 
heraf. 

5. FAB-møde: Næste møde bliver afholdt i januar 

6. Aktivitetsudvalg: Forsøgsvis bliver der åbnet op for, at vi som kan beboere kan 
lave et arrangement med hjælp og evt. økonomisk støtte fra afdelingsbestyrelsen. 
Kim laver opslag der bliver lagt på hjemmesiden og sat i kasserne. 

7. Seminar: Alle afdelingsbestyrelser skal på seminar i november. Her vil vi igen få 
besøg fra BL og emnet er byggepolitik. 

Evt. Der blev talt om rotter. Bestyrelsen vil få hængt opslag op om hvad vi selv kan 
gøre for at mindske dette problem. 

Bestyrelsen diskuterede også om vi har det rigtige antal og størrelser på vores 
affaldsspande. 

Næste møde afholdes tirsdag den 26. november, hvor afdelingsbestyrelsen kan 
træffes mellem kl. 18.30 og 19.00 i Vængehuset. 

Husk også at følge vores Facebook side, hvor vi der løbende kommer info ind 
omkring Vænget. Afdelingsbestyrelsen, Vejlby Vænge, 8240 Risskov. 

 

Afdelingsbestyrelsen 


